
 

 
 

Z Á P I S 
ze zasedání Zastupitelstva obce Kocbeře 
konaného dne 16.9. 2008 v 18.00 hodin. 

 
 

Přítomni: Rezková, Svatošová, Hroneš,Makeš, Hejzlar, Štěpař 
Omluven: Tlapáková, 
 
Občané: dle prezenční listiny 
 
 Zasedání zastupitelstva bylo zahájeno starostkou obce paní Evou Rezkovou, která 
oznámila, že zasedání bylo řádně svoláno a vyvěšeno na úřední desce. Dále oznámila, že zápis 
z minulého zasedání zastupitelstva obce je považován za schválený, jelikož k němu nebylo 
připomínek. 
      
Jako ověřovatelé zápisu byli navrženi Zastupitelstvem obce Kocbeře pánové Luboš Hroneš a 
Milan Makeš. 
   
Průběh hlasování:    Pro: 4   Proti: 0   zdržel se: 0 
Ověřovatelé byli 4-mi hlasy schváleni. 
 
Zapisovatelem byla určena p. Svatošová do doby než se dostaví p. Jiří Štěpař, který převezme 
funkci zapisovatele. 
 
 
PROGRAM ZASEDÁNÍ: 

1. Zahájení a kontrola usnesení 
2. Volba ověřovatelů zápisu 
3. Svoz komunálního odpadu, srovnání TS DKnL – Transport Trutnov – návrh 

smlouvy pro svoz komunálního odpadu 
4. Majetkoprávní záležitosti – žádost o projednání přijetí daru a o součinnost při 

rekolaudaci části vodovodní trasy na veřejný vodovod – Nová Ves 
5. R11-informace ČT1 – MF dnes 
6. Město DKnL – Výpověď Dohody o umístění zatoulaných psů v městském útulku 

pro psy  
7. ZŠ a MŠ Kocbeře – Výroční zpráva školní rok 2007-2008, žádost o potvrzení 

úhrady neinvestičních nákladů 
8. Oblastní charita Červený Kostelec – výroční zpráva za rok 2007 
9. Volby 2008 
10. Žádost o mimořádné finanční prostředky z rozpočtu ČR 
11. Kontrolní výbor - kontrola VHP  
12. Provozování vodovodu Kocbeře 
13. Rozpočtové opatření č. 4/2008 obec Kocbeře  
14. Různé 

 
 
Program zasedání byl 4-mi hlasy schválen. 
 
 
 
 



 

 
 

1.)  Zahájení a kontrola usnesení 
ZO Kocbeře na základě Usnesení ze dne 17.6.2008: 
pověřuje: 

1.  P. starostku Evu Rezkovou k projednání bližších podmínek o svozu            
komunálního odpadu s firmou Transport Trutnov - splněno 

2.        P. starostku Evu Rezkovou přípravou případné medializace všech problémů 
kolem rychlostní silnice R11 - splněno 

3.        Pověřuje kontrolní výbor provedením kontroly VHP v restauraci Dřevěnka, 
Kocbeře čp.15. -  splněno 

4.        P. starostku Evu Rezkovou podepsáním Smlouvy s firmou VaK Dvůr Králové 
n.L. o úhradě poplatků za odběr pozemní vody - splněno 

5.        P. starostku Evu Rezkovou podepsáním Darovací smlouvy mezi Obcí Kocbeře, 
Královéhradeckým Krajem a ZŠ a MŠ Kocbeře. - splněno 

 
K Usnesení ze dne 17.6.2008 nebylo podáno žádných připomínek, tudíž se považuje za 
schválené. 
Dostavil se p. Hejzlar. 
 
2.)  Svoz komunálního odpadu, srovnání TS DKnL – Transport Trutnov – návrh 
smlouvy pro svoz komunálního odpadu 
Firma Transport Trutnov předložila návrh „Smlouvy o odstraňování, využívání a přepravě 
odpadů“. Smlouva byla zastupitelům předložena k prostudování. Jakmile budou zastupitelé 
rozhodnuti o dalším postupu, bude o „Smlouvě“ a případné výpovědi se stávající firmou 
rozhodnuto na řádném zasedání ZO Kocbeře.  
ZO bere návrh Smlouvy o odstraňování, využívání a přepravě odpadů od firmy 
Transport Trutnov na v ědomí    
Dostavil se p. Štěpař a převzal funkci zapisovatele. 
 
 
3.)  Majetkoprávní záležitosti – žádost o projednání přijetí daru a o součinnost při 
rekolaudaci části vodovodní trasy na veřejný vodovod – Nová Ves 
Pan Folwarczny, Krkonošská 684, Dvůr Králové, podal žádost o projednání přijetí daru a o 
součinnost při rekolaudaci části vodovodní trasy na veřejný vodovod, s přílohou: Dohoda o 
vodovodní přípojce mezi Motoklubem Černí Jezdci, o.s. a Hanou a Ludvíkem Folwarcznými. 
Po konzultaci s VaKem Dvůr Králové nad Labem se zjistilo, že je takový postup ze zákona o 
vodovodech a kanalizacích nesprávný. Zastupitelstvo Obce Kocbeře zamítlo předloženou 
žádost. 
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0 
ZO po projednání návrh přijetí daru od Motoklubu Černí jezdci, o. s., předložený 
žádostí od p. Folwarczného – část vodovodní přípojky pro rekolaudaci na veřejný 
vodovod, zamítá 6-ti hlasy.  
 
 
4.)  R11-informace ČT1 a MF Dnes 
Starostkou p. Rezkovou byly předány informace o probíhajících jednáních s Krajskými 
radními a úředníky, kteří se stále k možnosti prověření nové varianty R11 v okolí Obce 
Kocbeře staví odmítavě. Byla podána informace o medializaci problému z hlediska životního 
prostředí v tisku a v České televizi. ZO se rozhodlo pro vyhledání právního servisu, aby byla 
věc z hlediska Obce Kocbeře projednávána v souladu se „Zákonem“. ZO tímto uložilo 
starostce vyhledat odpovídající právní servis, specializující se na stavební právo.  
 



 

 
 

Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0 
ZO bere informace o R11 na vědomí. 
ZO zajištění právního servisu, týkajícího se problematiky R11, schvaluje 6-ti hlasy 
ZO ukládá starostce Evě Rezkové zajištění právního servisu týkajícího se problematiky 
R11. 
 
5.)   Město DKnL – výpověď Dohody o umístění zatoulaných psů v městském útulku pro 
psy  
Město Dvůr Králové nad Labem vypovídá Obci Kocbeře Dohody o umístění zatoulaných psů 
v městském útulku pro psy.  
ZO bere Dohody o umístění zatoulaných psů v městském útulku pro psy s Městem 
Dvorem Králové na vědomí. 
 
6.)   ZŠ a MŠ Kocbeře – Výroční zpráva za školní rok 2007-08, Žádost o potvrzení 
úhrady neinvestičních nákladů 
ZŠ a MŠ předložila Výroční zprávu za školní rok 2007-08. Zpráva obsahuje údaje o počtu 
žáků, provedených kontrolách, proběhách akcích, aktivitách, získaných dotacích atd. ZO 
schvaluje výroční zprávu. Manželé Masaříkovi přednesli žádost o schválení potvrzení úhrady 
neinvestičních nákladů v posledním roce před zahájením povinné školní docházky při 
umístění svého dítěte do některé MŠ ve Dvoře Králové. ZO se domnívá, že tato žádost není 
v souladu se školským zákonem.  
 
ZO Výro ční zprávu za školní rok 2007-08 ZŠ a MŠ Kocbeře schvaluje 6-ti hlasy. 
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0 
  
7.)   Oblastní charita Červený Kostelec – Výroční zpráva za rok 2007 
Obec Kocbeře zaslala finanční příspěvek ve výši 5000,-- Kč v roce 2007 Oblastní charitě 
Červený Kostelec. Organizace předložila Výroční zprávu o své činnosti za minulý rok. Po 
prostudování ZO konstatuje, že příspěvek byl použit v souladu se „Žádostí“.  
 
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0 
ZO Výro ční zprávu za 2007 Oblastní charity Červený Kostelec schvaluje 6-ti hlasy. 
 
8.)   Volby 2008 
P. starostka informovala o termínech blížících se voleb do Zastupitelstev krajů a 1/3 Senátu 
Parlamentu ČR. Termín byl prezidentem stanoven na 17.-18.10.2008 a případné druhé kolo 
voleb do „Senátu“ v termínu 24.-25.10.2008.  
ZO bere informaci o volbách do Zastupitelstev krajů a 1/3 Senátu Parlamentu ČR 
v roce 2008 na vědomí 
 
9.)  Žádost o mimořádné finanční prostředky z rozpočtu ČR 
Vzhledem k nedostatku finančních prostředků v rozpočtu Obce Kocbeře se ZO rozhodlo o 
podání žádosti o mimořádné finanční prostředky z rozpočtu ČR, tzv. „krájení medvěda“ 
rozpočtovému výboru PS Parlamentu ČR ve výši 6 mil. Kč. na akci „Sportovně – kulturní 
areál Kocbeře“.  
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0 
ZO podání žádosti o  mimořádné finanční prostředky z rozpočtu ČR rozpočtovému 
výboru PS Parlamentu ČR ve výši 6 mil. Kč, na akci „Sportovně – kulturní areál 
Kocbeře“ schvaluje 6-ti hlasy. 
ZO ukládá starostce Evě Rezkové zaslat žádost o mimořádné finanční prostředky 
z rozpočtu ČR akci „Sportovně – kulturní areál Kocbeře“. 



 

 
 

10.) Kontrolní výbor - kontrola VHP  
Kontrolní výbor provedl dne 20.6.2008 kontrolu VHP v restauraci „Dřevěnka Kocbeře č.p. 
15, kde jsou umístěny 3 výherní hrací přístroje. Kontrola neshledala žádné závady. 
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0 
ZO Protokoly o kontrole VHP v restauraci Dřevěnka Kocbeře č.p. 15 schvaluje 6-ti 
hlasy. 
 
11.)  Provozování vodovodu Kocbeře 
ZO na základě negativních zkušeností se současným provozovatelem VHS RT Vrchlabí, s.r.o. 
uvažuje o změně. Bylo jednáno s firmou Vodovody a kanalizace Dvůr Králové nad Labem, 
zastoupenou ředitelem Ing. Koubou a hospodářem p. Antonovem. Případná změna 
provozovatele bude dále projednávána na dalším zastupitelstvu, kde by měl být předložen 
konkrétní návrh smlouvy o provozování vodovodu firmou VaK DK. 
ZO bere informaci o případné změně provozovatele vodovodu Kocbeře na vědomí. 
 
12.)  Rozpočtové opatření č.4/2008 Obce Kocbeře 
Na návrh finančního výboru bylo projednání rozpočtových změn Obce Kocbeře 
Rozpočtovým opatřením č. 4/2008. Rozpočet se tímto opatřením zvyšuje o 387.460,-- Kč. 
Průběh hlasování:    Pro:6   Proti: 0   zdržel se: 0 
Rozpočtové opatření Obce Kocbeře č. 4/2008, jímž se rozpočet zvyšuje o částku 387.460,- 
Kč, bylo 6-ti hlasy schváleno 
 
10.)   Různé 
Nabídka - stát se členem Sdružení obcí a měst Podzvičinsko byla vzata na vědomí, o členství 
ZO v současné době neuvažuje. 
ZO bere informaci o nabídce na členství ve Sdružení obcí a měst Podzvičinsko na 
vědomí. 
 
Na závěr starostka p.Rezková poděkovala všem členům zastupitelstva za pozornost, občanům, 
kteří přišli za účast a popřála všem hezký zbytek večera. 
 
Termín příštího zasedání byl určen na 25.9.2008 v 17.00 hodin. 
Zasedání bylo ukončeno ve 20.30 hodin. 
 
Ověřovatelé: 
 
 
 
…………………………..                                                         ……………………………….   

Luboš Hroneš                                                                               Milan Makeš 
 
 
 

…………………………………………. 
Eva Rezková,starosta 

 
 

…………………………………………… 
Jana Svatošová,místostarosta 

 
Zapsali: Jana Svatošová a Jiří Štěpař 



 

 
 

U S N E S E N Í 
ze zasedání Zastupitelstva obce Kocbeře 
konaného dne 16.9.2008 v 18.00 hodin. 

 
 
 
 
Zastupitelstvo obce po projednání: 
 
 
schvaluje: 

1. Ověřovatele zápisu p.Luboše Hroneše a p.Milana Makeše 
2. Program zasedání 
3. Zajištění právního servisu, týkajícího se problematiky R11 
4. Výroční zprávu za rok 2007-2008 ZŠ a MŠ Kocbeře 
5. Žádost o  mimořádné finanční prostředky z rozpočtu ČR rozpočtovému výboru PS 

Parlamentu ČR ve výši 6 mil. Kč, na akci „Sportovně – kulturní areál Kocbeře“ 
6. Protokoly o kontrole VHP v restauraci Dřevěnka Kocbeře č.p. 15 
7. Rozpočtové opatření Obce Kocbeře č. 4/2008, jímž se rozpočet zvyšuje o částku 

387.460,- Kč 
 
zamítá:  

1. Návrh přijetí daru od Motoklubu Černí jezdci, o. s., předložený žádostí od p. 
Folwarczného – část vodovodní přípojky pro rekolaudaci na veřejný vodovod 
v části obce Nová Ves 

 
 
bere na vědomí: 

1. Návrh Smlouvy o odstraňování, využívání a přepravě odpadů od firmy Transport 
Trutnov    

2. Informace o R11  
3. Výpověď Dohody o umístění zatoulaných psů v městském útulku pro psy s Městem 

Dvorem Králové  
4. Výroční zprávu za 2007 Oblastní charity Červený Kostelec 
5. Informace o volbách do Zastupitelstev krajů a 1/3 Senátu Parlamentu ČR v roce 

2008  
6. Informaci o případné změně provozovatele vodovodu Kocbeře  
7. Informaci o nabídce na členství ve Sdružení obcí a měst Podzvičinsko 

 
 
ukládá: 

1. Starostce Evě Rezkové zajištění právního servisu týkajícího se problematiky R11 
2. starostce Evě Rezkové zaslat žádost o mimořádné finanční prostředky z rozpočtu 

ČR akci „Sportovně – kulturní areál Kocbeře“ 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 

Ověřovatelé: 
 
…………………………..                                                         ……………………………….   
      Luboš Hroneš                                                                                  Milan Makeš 
 
 
 

…………………………………………. 
Eva Rezková,starosta 

 
 

…………………………………………… 
Jana Svatošová,místostarosta 

 
 
Zapsal:Jiří Štěpař 


